
PETITION till KLOBBENS ännu-varande styrelse och revisorer med hemställan 
om svar till medlemmarna vid årsmötet 2017 före stadgeenliga val då  

Bakgrund  

Självklart bör medlemmarna inför de val som skall ske på årsmötet veta vilka 
ambitioner kandidaterna till styrelse- och revisorsposterna har i viktiga frågor. En 
sådan är lika självklart medlemsavgiftens utveckling.  

Rapporten i Klobbens Jubileumsskrift 1916 – 2016 sidorna 10 – 11 om den 
särskilda revisionen omfattande samma 100 år, vilken utförts av undertecknad 
motionär tillsammans med ordinarie revisor, åberopas.  

Utgående från det faktum att terminsavgiften vid Klobbens tillkomst 1916 var 5 kr 
och att den för vårterminen 2016 var 450 kr, framhölls i rapporten att avgiften alltså 
ökat med 445 kr = 8900 %, d v s med i snitt 89 % per år. Den särskilda revisionen 
kunde blott konstatera fakta, inte förklara dem. Uppföljning i förklarande syfte 
rekommenderades.  

Det har sedan kommit till undertecknads kännedom dels att Klobbens skattmästare 
tillika är skattmästare i en annan hedervärd förening – ”Erichsgruppen” – med 
Klobbens ordförande som revisor enligt beslut vid Erichsgruppens årsmöte 2017, 
dels att årsavgiften för medlemmarna i Erichsgruppen vid samma tillfälle sänktes 
från 400 till 350 kr, d v s med 50 kr eller 12,5 % - något som tyvärr helt saknar 
motsvarighet i Klobbens 100-åriga historia!  

Hemställan  

Härmed anhåller undertecknad, att Klobbens hittillsvarande ordförande och 
skattmästare anmodas förklara på Klobbens årsmöte 2017:  

a/ om samband råder mellan samma personers uppdrag och förväntade insatser som 
styrelse- respektive revisorsfunktionärer i Erichsgruppen och den sänkta 
årsavgiften för gruppen  

b/ hur man annars förklarar sänkningen av den avgiften och bedömer dess fortsatta 
utveckling  

c/ sin syn på utvecklingen 1916 – 2016 för Klobbens terminsavgift och bedömer 
dess fortsatta utveckling. 

Underdånigst  

Verner Thorsen / Menig gymnast 


